
Bestyrelsen for Ådalens Børnehus og Skole 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 3.10.2023 kl. 19.30-21 

Deltagere: Jesper K. Skovdal, Jens I. K. Bjerring, Louise Laustsen, Hanne H. Ipsen, Louise S. Helsinghof, Cecilie 
Petersen, Jakob Hansen, René H. Nielsen, Winnie E. Larsen (medarb.), Susanne M. Rasmussen (medarb.), Tanja 
S. Vinther (medarb.), Oskar (elevrep.), Isabella (elevrep), Carsten B. Bräuner, Morten R. Borup 
 
Afbud: Louise H, Cecilie, Jakob, René, Winnie, Susanne, Tanja, Oskar, Isabella. 
 
Mødested: Kul 2, Ebeltoft Skole (i forlængelse af dialogmøde for dagtilbudsområdet) 

Dagsorden 
Ordstyrer:  

Pkt. 1 Underskrive referat og valg 
af ordstyrer 

Ordstyrer ikke nødvendig ift. fremmødte. Bestyrelsen er ikke 
beslutningsdygtig med antallet af fremmødte 
stemmeberettigede. 

 19.30 

Pkt. 2 Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt B 19.33 

Pkt. 3 Siden sidst fra børnehuset 
og skolen 

Mødet i december flyttes til den 14. december.  
 
BUS: Orientering om busrute. Der flyttes rundt så der kan 
være 4 sene afgange. Der tages hånd om de børn som 
kommer til at vente på de lidt senere afgange.  
 
Unge i området: Dialog om hvor de unge har mulighed for 
mødes. Baggrunden er den seneste tids manglende 
oprydning og dermed fund af snus/cigaretter/dåser. 
Desuden ”hærværk” som påsætning af brand i container ø 
ved skolen, elever på taget og ved børnehuset ødelagt 
trampolin, og andre ødelagte ting.  
 
Der er kontakt til klubben, ledelse og SSP ift. de oplevet 
situationer.  
 
Forsøge at komme i dialog om at passe på tingene.  
 
Video overvågning er en dyr løsning og der er også regler 
for hvorledes det må bruges. Derfor er denne løsning ikke 
umiddelbart en god ide.  
 
Det er forslag om at der igen kommer lys i skolegården så 
de unge kan mødes der, men også ses. Til gengæld slukkes 
lyset muligvis ved SFO og desuden i Børnehuset, udenfor 
åbningstiden.  
 
Skolestyrken: Opstartsmøde tirsdag den 10. oktober. I 
processen indgår elevrådet som en aktiv medspiller. 
Formålet med forløbet er at være trivselsfremmende og 
forbygge og håndterer mobning bedre.  
 
 

O 19.35 

Pkt. 4 Nyt fra elevrådet 
 

- O 19.45 

Pkt. 5 Kultur, inddragelse af 
elevrådet, indledende 
drøftelse 
 
Hvordan inddrager 
bestyrelsen elevrådet 

Udsættes da der ikke er elevrepræsentanter til stede.  D 19.55 



Bestyrelsen for Ådalens Børnehus og Skole 

oplevelser af kulturen på 
skolen? 

Pkt. 6 Styrker og udfordringer i 
børnehuset 
 
Drøftelse af hvilke styrker og 
udfordringer, vi ser i 
børnehuset. 

Carsten gennemgår ud fra ”plancher”, de mange styrker der 
er i Børnehuset og det fælles som er i Ådalen. Hernæst de 
udfordringer der opleves med et særligt fokus på de fysiske 
rammer og børn i en udsat position.  
Kommunaldirektør og borgmester + direktør og chef på 
området har fået samme gennemgang ved deres nylige 
besøg.  

D 20.10 

Pkt. 7 Drøftelse af budget for 
Børnehuset 
 
Drøftelse af principper og 
prioriteringer 

Bestyrelsen har mulighed for at fastsætte principper for en 
del af budgettet i Børnehuset. For eksempel kan de vælge at 
fremsige et ønske om en mere tydelig profil som en f.eks. en 
ude-/natur institution. Herefter skal leder forsøge at 
tilrettelægge det bedst muligt ud fra økonomi, rammer og 
personale og eventuelt kurser, så en sådan profil forfølges.  
 
Carsten fortæller om Sangglad og Leg For Dig profilerne 
som Børnehuset har været igennem de seneste år.  
 
Bestyrelsen har ikke for nuværende ikke et særligt ønske til 
princip eller prioritering, men kan byde ind med det.  

D
/
B 

20.30 

Pkt. 8 Bus/busser til Børnehuset 
(SFO/klubben?) 
 
Den nuværende Oscar-bus 
står ikke til et langt liv. Hvilke 
muligheder er der 
fremadrettet for bus til 
børnehuset og evt. klub/SFO? 

En dialog om hvad vi gør, når nu snart bussen Oscar ikke 
kan køre mere. Det forventes ikke, at den kan klare et syn til 
april.  
 
Kan vi have en fælles bus for Børnehus, skole/SFO og klub? 
Kan det være en sponsoreret? Evt. igennem fonde eller 
lokale mekanikere.  
Skal det være to mindre busser, som ikke kræver stort 
kørekort? 
Kan det være eldrevne minibusser?  
Hvad er behovet? 
 
Der er et behov for at i første omgang spørge ud i 
personalegruppen ift., hvilket behov der er til stede og hvad 
bussen enten bruges til eller skal kunne.  
 

D
/
B 

20.40 

Pkt. 10 Indkomne sager til 
bestyrelsen 

- O 20.45 

Pkt. 11 Punkter til kommende 
møder 

• Pkt. 5. Kultur, inddragelse af elevrådet, indledende 
drøftelse 

• Opfølgning på bus situationen  

• Tilbagemeldinger fra forældremøderne, herunder 
skemaer fra 0. årgang vedr. overgangsarbejdet.  

 

B 20.50 

Pkt. 12 Evt. 
 

-  20.55 

O: orientering 
D: drøftelse 
B: beslutning 

 

 


